
Zápis ze zasedání Dopravní Komise MČ Praha – Klánovice ze dne 5.12.2022 

Přítomní: Slavomír Jaroš, Karel Kubera, Martin Pulpán, Miroslav Svoboda, Robert Zoulík 
Omluvil se: Lukáš Tvrdý  
Hosté: Ivan Pavlíček (na závěrečný bod) 
 

1. Byl schválen zápis z přípravného zasedání DK ze dne 15.11.2022. 
6-0-0 (Lukáš Tvrdý per rollam) 
 

2. Byl schválen program zasedání beze změny. 
6-0-0 (Lukáš Tvrdý per rollam) 

3. Bylo domluveno, že se DK bude scházet od 18:00 (z důvodu účasti tajemnice), každé první 
pondělí v měsíci nebo dle aktuální potřeby. Byly aktualizovány kontakty na členy komise – 
změna emailové adresy Martina Pulpána. 
5-0-1 
 

4. Kácení lip při rekonstrukci ulic Krovova/Kunčická při nájezdu na Slavětínskou 

DK nesouhlasí s kácením stromů dle předloženého projektu. Doporučuje zredukovat počet 
pokácených stromů na jeden a náhradou za něj výsadbu nové vzrostlé lípy do místa, kde by 
nebránila vjezdu/výjezdu do/z Krovovy ulice. 
5-0-1 
 

5. Žádost o obnovu žluté vodorovné značky (zákaz stání) v ulici Ke Znaku před pozemkem 
69/4 
 
DK doporučuje obnovu žlutého dopravního značení v ulici Ke Znaku. Zároveň doporučuje 
Radě MČ provést tyto opravy společně i na všech dalších místech v Klánovicích, kde došlo 
k jejich poškození (např. ulice Axmanova, Bydžovská, Aranžérská atd.). Městská policie dodá 
na úřad jejich seznam (přislíbil Karel Kubera). DK nedoporučuje v ulici Ke Znaku instalaci 
svislého dopravního značení. DK doporučuje použití postřiku s delší dobou trvanlivosti. 
 5-0-1 
 

6. Havarijní stav ulice Sobětušská 
 
DK doporučuje provést v co nejkratší době provizorní odvodnění ulice Sobětušská a ulice 
Probluzská v místech jejich napojení na ulici V Trninách, a to pomocí vsakovacího pásu podél 
okraje ulic, případně vybudováním vsakovací jámy.  Za tímto účelem je třeba zmapovat 
inženýrské sítě a konzultovat tuto možnost řešení se správními orgány a projektanty. 
5-0-1 
 

7. Žádost o zřízení parkovacího místa u vrátnice areálu SČMSD Slavětínská 82 
 

DK doporučuje označit dvě stávající parkovací místa dopravní značkou IP13b na dobu 15 
minut. 
5-0-1 
 



 
8. Diskuze na téma celkové řešení dopravní situace v Klánovicích 

 
Diskuze se účastnil radní Ivan Pavlíček. Martin Pulpán zdůraznil potřebu koncepčního řešení 
dopravní situace v Klánovicích, které by zahrnovalo všechny varianty dopravy a zahrnovalo 
při realizaci jednotlivých kroků ohled na plánované dopravní stavby, které v budoucnu ovlivní 
provoz v naší obci (výstavba nových domů, navýšení počtu obyvatel a aut, parkovací dům 
v Újezdě, dokončení pražského okruhu a realizace přeložky I/12, terminál VRT v Nehvizdech, 
platnost lítačky atd.). Vyjádřil doporučení, aby si RMČ v rozpočtu vyhradila částku na 
zpracování takové koncepce. Dále se diskutovala situace ohledně parkování u nádraží 
v případě zrušení modrých zón (ZPS), zavedení placeného stání, posílení autobusové dopravy 
a cyklodopravy. Účastníci se shodli, že je třeba spolupráce s okolními obcemi (Újezd, 
Šestajovice, Jirny) a se Středočeským krajem. 
 
Zapsal: Robert Zoulík, 6.12.2022 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 


